
Jegyzőkönyv 
 
Amely készült: a Kaposváron, a Deseda Tájvédelméért és Fejlesztéséért Egyesület nyilvános-
kibővített elnökségi üléséről 2014. 06. 19.-én, a Kaposvári H.E. Halőr-házában.  
Jelen vannak: Sárdi Péter elnök, Zsoldos Károlyné felügyelő bizottsági elnök, Bokréta Anikó, 
Toronyi József, Miklós Róbert, Dávid János kertbarát elnök, elnökségi tagok, továbbá,  Agócs 
Attila, Erdős Tibor, Velk Jánosné, Miklós Gabi, Petrási Zsolt, Molnár Zsolt, Kis-Bank Sándor, 
Váradi-Bierer Andrea, Jó Gábor küldöttek. Távol: Kunváriné József Erzsébet gazdasági felelős, 
Juhász Tamás.  
Jegyzőkönyv-vezető: Miklós Róbert 
 
Sárdi Péter elnök köszönti a kibővített elnökségi ülés résztvevőit megállapítja, hogy az elnökség 5 
taggal határozatképes. A döntést igénylő kérdésekben a részvevők teljes körének szavazását kéri.  
 
Napirend előtt: 
 
Elnök úr meghívására a kapcsolatteremtés érdekében részt vett ülésünkön Ábrahám Levente úr, aki 
a Rippl-Rónai Múzeum Igazgatójaként tájékoztatást adott az új, Desedát érintő múzeumi 
szerepvállalásról. Sárdi Péter javasolta együttműködési megállapodás kidolgozását és megkötését 
szervezeteink egymást támogató stratégiája kidolgozásával. 
 
Napirend:  
- A közgyűlés döntéseinek áttekintése. 
- Az Egyesület Alapszabályának kérdései. 
- Egyebek. 
 
 
A KÖZGYŰLÉS határozatai ügyében áttekintésre kerültek az időközben történtek. 
 
 

1.) Kérésünkre a Város a lomtalanítás érdekében soron kívül 1 db konténert biztosított. 
Hozzászólások: a konténer rövid időn belül megtelt ebből látható, hogy kevés az évi 1 
alkalom, Töröcskéhez hasonlóan rendszeres lomtalanításra van szükség utcánként. Ezt 
fogalmazzuk meg célként, együttműködve a Toponári rész-önkormányzattal. 

2.) Egyeztetés történt a Közterület-felügyelettel a kertvárosi utak mezőgazdasági eszközökkel 
történő rongálása és a közterületek szennyezése és elfoglalása ügyében. a Felügyelők bejárást 
fognak tartani a Kert-városban, a lakók segítsék a munkájukat. 

Hozzászólások: a Haladás-tanyai úton magán fakitermelés nyomán otthagyott ághalmok 
ügyében is kérjük a Felügyelők intézkedését. 
A Felügyelők (és a Rendőrség) ellenőrzi a part-menti parkolás és a sebesség korlátozás 
betartását. 
Vita:  
- a kikötőnél indokolt-e közvetlenül a csónak-állásoknál parkolni, vagy csak a tűző napon 

a kijelölt, de karbantartás hiányában begyepesedett részen kell-e hagyni a gépkocsikat… 
… az ügyben foglaljon állást a Horgászegyesület. 

- indokolt-e a kint felejtett 30 km-es sebességkorlátozó (és útépítés, bukkanók…) tábla a 
Haladás-tanyai úton a partig az út megjavítását követően? A parton mindenképpen, de a 
kerékpárokkal nem járt rendezett bekötő úton javasolt és elégséges lenne az 50-es 
korlátozás… (Amíg kint van, a tábla be kell tartani…) 

- Kertbarát-köri programok közül a kirándulás Mura menti borászatok, ősi magyar fajtákat 
bemutató oltvány telep és Lendva városa meglátogatása lezajlott. A 2 napos rendezvény, 
amelyet az Egyesület 40 000 Ft-tal támogatott és 20 tagunk vett rajt részt, jól sikerült, 
számla rendezése ügyében gazdasági felelős jár el.  

- A KÖZGYŰLÉSEN megválasztott tisztségviselők elfogadó nyilatkozataihoz személyes 
adatok szükségesek. A meg nem jelentek adatai ügyében a jelenlévők járjanak el és az 



adatokat Elnöknek sürgősen küldjék meg. A nyilatkozatok aláírása külön feladat lesz, 
amit meg kell szervezni.  

- Elnök kéri, hogy a jegyzőkönyvben kerüljön rögzítésre, az elnökség tagjai vegyenek 
részt az üléseken. /Titkár jelzi, hogy J.T. előre kimentette magát halaszthatatlan 
munkahelyi távollét okát…/ 

3.) Egyebek: 
- a pályázatunk ellenőrzése megtörtént és eredményesen lezárásra került az elszámolás. 
- a maradék reklám-anyagok felhasználásához az elnökség tagjai igényeljék a sapkákat, 

pólókat, tollakat 
- a szeptember 13-i rendezvényünk felelőse Bokréta Anikó 

Hozzászólások, vita:  
 ne vessük el a hagyományteremtés szándékát és a piknik-ként meghatározott 

Horgász- tanyai rendezvényünkön a búcsúk sorszámozását használjuk továbbra is… 
 a piknikforma tapasztalatait és a tagsági igényeket figyelembe véve magának a parti 

rendezvénynek a hagyományait se vessük el, felmerült a főzőverseny és egyéb 
hangulatteremtő programok és ezek költségviselésének kérdése… 

 Elnök: a tagság befizetéseit szigorúan ellenőrzött formában lehet csak felhasználni és 
nem néhány ember szórakozását támogatva, a Búcsúi rendezvény kiüresedett, 60 
ember szórakozására nem rendezzünk parti-búcsút…  

 Titkár: nem lehet kizárólag gazdaságossági kérdésként kezelni egy közösségi 
rendezvényt, ahogy nem gazdaságossági alapon vagyunk tagjai a desztinációs 
szervezetnek, nem gazdaságossági alapon támogatjuk a kertbarát köri kirándulást  
40000 Ft-tal, és összességében nem profit orientált szervezet az Egyesület…  
Gondoljunk a gyerekek póni-lovagoltatására, a tagi horgászversenyre, a 
kocsikázásra, a motorcsónakos kirándulásra, a borversenyre, a lelkes kutyás 
bemutatóra, és még ha egyeseknek gyermeteg szórakozásnak tűnik is a sodrófa, 
később gumicsizma hajítás, a csúzlis verseny, a lopóval való játék, a talicska 
verseny, a gyerekek kosárban hurcolászása, az arcfestés, a gyerek-sátor, a horgász-
célba dobás, az ulti, az evezős verseny, a szpíker lelkes vezénylése és este a tánc 
(nézzük meg közösen a rendezvények fotóit) … mind ezt érdektelen, felesleges 
pénzkidobásnak tekinteni helytelen. Az ott dolgozók önkéntes munkáját, se 
értékeljük le. A résztvevő és magukat jól érző tagok ne érezzék magukat a tagdíjakat 
elherdáló mulatozóknak mivel mindenki számára biztosított volt a részvétel. Olyan 
időpont, ami mindenkinek jó soha nem lesz, fanyalgók viszont mindig! Ne 
feledkezzünk meg az önzetlen tombola felajánló cégekről és magán személyekről 
sem, akik lehetővé tették évente 30-40 000 Ft-olyan bevétel képzését amiből hó 
eltakarítást, stb. lehetett finanszírozni… Lehet jobban, gazdaságosabban, szervezni, 
de leminősíteni az eddigi munkát nem.  
 

- Bokréta Anikó, hozzászólásában tájékoztatta a résztvevőket, hogy a Toponári 
részönkormányzat tájékozódni kíván az Egyesülettel való együttműködés ügyében. A 
témakörhöz csatlakoztatva Elnök jelezi, hogy megkeresés estén részt vesz, a rész-
önkormányzatiülésen kéri a lehetséges együttműködési pontok kidolgozását: 
Hozzászólások: egymás rendezvényein való szervezett megjelenés, pl. Falunap ahol 
eddig is eredményesen képviseltette magát az Egyesületet, a zöldhulladék elszállítás és a 
lomtalanítás kérdésében erősítheti pozíciónkat a rész-önkormányzat támogatása, a 
Toponári polgárőrséggel való együttműködés, közös pályázatok… 
 

- A honlap felelőse, technikai kezelője ifj. Dávid János. A tartalommal való feltöltés 
ügyében a jelenlévők, és a küldötteken keresztül minden tagunk segítsen tartalommal 
ellátni a honlapot. (fényképek, rendezvények, programok, stb.) 
 

- A Horgász Egyesülettel kötött együttműködési megállapodás kerüljön fel a honlapra. 
Fórum jellegű oldalt jelenleg nem tartunk indokoltnak, ugyanakkor vélemény-
nyilvánítási lehetőségként a honlapon közölni kell az Egyesület e-mail címét, és az oda 



érkező megkereséseket elnökségi üléseken meg kell tárgyalni. Kérdés: ki láthatja az e-
levél oldalt? 
 

- Velk Jánosné ismét a Hattyú utcai útjavítást szorgalmazza. Elnök ismét felhívja a 
figyelmet a saját erő 20%-os Egyesületi támogatási lehetőségére és az önszerveződésre. 
Bokréta Anikó hozzászólása: Mivel újra lehet pályázni 50%-os támogatásért útépítésre, 
az egyes utcák önszerveződését, a küldöttek kezdeményezzék. Tóthné Szilvi jelzi, hogy 
a közterületi utak rongálásának megakadályozásával remélhetőleg tudnak pályázni. 
 

- Elnök tájékoztatja a résztvevőket, hogy a horgászokkal közösen megjelenünk a Somogyi 
jövő pénteki oldalán. A teljes ár 13,5 e Ft. A cikk üzenete a családi kirándulások, 
kerékpározások, finom borok, horgászat a Desedán, illetve az Egyesület működéséről 
szóló híradás… 
 

- Elnökség megbízza Titkárt, hogy dolgozza ki a játszótér létesítési szándékunkkal 
kapcsolatos előterjesztést. 
 

- Elnök kidolgozta az elnökségi tagok, a felügyelő bizottság és a küldöttek feladatainak 
kereteit, ennek tartalommal való kitöltését kéri a szerepvállalóktól: 

 
„Deseda Tájvédelméért és Fejlesztéséért Egyesület elnöksége, küldöttjei és a 

felügyelőbizottság  munkafelosztása: 

 
Sárdi Péter elnök: képviseli az Egyesületet, kialakítja az éves munkaprogramot és az elnökség 
bevonásával végrehajtja azt. Sajtó és nyilvánosság valamint az Egyesület kapcsolatát biztosítja. 
Pénzügyi fegyelem betartása érdekében valamennyi számla utalványozásában közreműködik. 
Általában felel az Egyesület tevékenységéért. 
Miklós Róbert titkár: az elnök távollétében képviseli az Egyesületet. Gondoskodik a vezetőségi 
ülések, Közgyűlések szabályszerű összehívásáról és az ott elhangzottak dokumentálásáról.  
Anyagokat biztosít az Egyesület honlapjára annak érdekében, hogy a terveket, döntéseket minél 
szélesebb körben megismerhessék. Vezeti a tagnyilvántartást és az azzal kapcsolatos változásokról 
az elnökséget tájékoztatja. 
Kunváriné József Erzsébet: az Egyesület pénzügyi, gazdasági folyamatait regisztrálja. 
Utalványozásban részt vesz. Elkészíti a határidős bevallásokat és beszámolókat, azokat a NAV 
részére benyújtja. Az elnökség által megállapított téli hó eltakarítás keretösszegével gazdálkodik. 
Rendszeresen tájékoztatja az elnököt és a titkárt az Egyesület aktuális pénzügyi helyzetéről. 
Bokréta Ferencné: képviseli az Egyesületet a Kaposvári Sporthorgász Egyesület rendezvényein. 
Közreműködik abban, hogy a két egyesület közötti Együttműködési megállapodásában foglaltak 
maradéktalanul megvalósuljanak. Javaslatot készít az elnökség számára a horgász rendezvényeken 
való további részvételről és feladatokról. 
Dávid János: képviseli az Egyesületet a kertbarát tagozat rendezvényein. Vezeti és irányítja a 
kertbarát tagozat munkáját. Megismerteti az egyesület szélesebb tagságával a Kertbarát-kör 
munkáját, a nyilvános rendezvényekre (metszési, borkezelési, kertészeti bemutatók, kirándulások) 
meghívja a tagságot. Javaslatokat dolgoz ki arra vonatkozóan, hogy az elnökségnek milyen feladatai 
vannak annak érdekében, hogy tagság mind szélesebb körben ismerhesse meg a Deseda állat és 
növényvilágát.  Az Egyesület honlapját kezeli, annak feltöltéséről gondoskodik. 
Toronyi József: kezeli, és szükség esetén karbantartja az Egyesület tulajdonát képező ágaprító 
gépet. A tagság részére történő kölcsönadás esetén megszervezi annak átadását és visszavételét. 
Gondoskodik a térfigyelő kamerák üzemképességéről. Hiba esetén jelzi azt az elnöknek vagy a 
titkárnak. A kamerák felvételét az arra illetékes szervek részére kérés esetén átadja. 
Juhász Tamás: Az Egyesület honlapjának korszerűsítését figyelemmel kíséri, a tagok javaslata 
alapján kezdeményezi a honlap bővítését. Közreműködik a taglétszám folyamatos emelésében 
illetve a meg- lévő tagok megtartásában. Szervezi a küldöttek két közgyűlés közötti munkáját, 
bevonva őket az elnökségi döntések kialakításában, a döntések tagság felé való közvetítésében. E 
munkája során szorosan együttműködik a titkárral. 
 



Küldöttek: a tagság tájékoztatása, szervezése, a társadalmi munkákban való közreműködés, az 
egyesületi programokban való részvétel, azok szervezése, a tagok véleményének, elvárásainak 
közvetítése, az egyesületi döntések ismertetése. 
 
Felügyelő bizottság: a jogszabályok szerinti ellenőrzési, vizsgálati feladatokon túl a küldöttek 
számára megállapított feladatokhoz való csatlakozást kérjük. 
 
 
 

 
 

kmft. 
 
 

Miklós Róbert 
sk. 


